
Mr. Douglas Nisbet 
President of the ICAS

He graduated from Strathclyde University in 1980 with a BA in Accountancy and Operational Research, joined Arthur Young McLelland Moores (a predecessor firm of Ernst & Young) and qualified in 1983. 
Douglas became a partner in Ernst & Young in 1994 and was appointed Head of Audit for Scotland in 1998 and then Managing Partner for Scotland from 2002 to 2007. Douglas Nisbet has been nominated as the next Junior Vice-President of ICAS in 2006，and became the President of ICAS in 2009.
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道格拉斯·尼斯贝特先生

ICAS会长

尼斯贝特先生于1980年毕业于格拉斯哥特斯克莱德大学（Strathclyde University）会计与运营研究专业，后加入安永前身Arthur Young会计师事务所，并于1983年获得会计师资格。
1994年，尼斯贝特先生担任安永合伙人，1998年被任命为安永苏格兰审计主管。2002至2007年，尼斯贝特先生担任安永苏格兰地区管理合伙人。2006年，尼斯贝特先生被提名为ICAS副会长，并于2009年起担任ICAS会长。
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Mr. Anton Colella 
Chief Executive of the ICAS

Anton was educated at St Mungo’s Academy in Glasgow and he graduated in Religious Studies and Education from Stirling University in 1983. Anton Colella became Chief Executive of The Institute of Chartered Accountants of Scotland in October 2006.

Anton has held various posts. He is a member of the Scottish Committee of the Quality Assurance Agency, and a Board Member of Glasgow’s College of Nautical Studies and of the Scottish Further Education Unit (SFEU). Previously he was the Chief Executive of the Scottish Qualifications Authority (SQA) from December 2003 to October 2006.
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柯安彤先生
ICAS执行总裁
柯安彤先生就读于格拉斯哥圣蒙歌学院，1983年毕业于斯特灵大学(Stirling University)宗教学与教育专业。2006年10月，柯安彤先生担任ICAS执行总裁。
柯安彤先生担任多项职务，包括苏格兰质量保证局委员会成员，格拉斯哥海事学院及苏格兰继续教育社的理事会成员。并曾在2003年至2006年间任苏格兰学历管理委员会（SQA）执行总裁。
